№ 1905

Ni O

Посольство Российской Федерации свидетельствует свое уважение Министерству иностранных дел, торговли и развития Канады и имеет честь сообщить о решении президента Международной шахматной федерации (ФИДЕ) К.Н.Илюмжинова переизбираться на очередной срок. Выборы состоятся в ходе 89-го Конгресса ФИДЕ 23 сентября — 7 октября 2018 г. в г. Батуми.

Российская Федерация просит Канаду поддержать кандидатуру К.Н.Илюмжинова на выборах Президента ФИДЕ. За время его руководства Федерацией популярность шахмат существенно возросла во всем мире.

Посольство пользуется случаем, чтобы возобновить Министерству уверения в своем самом высоком уважении.

DEC 1 8 2017 OF Réception Protocole Reception

г. Оттава, « 14» декабря 2017 года

МИНИСТЕРСТВУ ИНОСТРАННЫХ ДЕЛ, ТОРГОВЛИ И РАЗВИТИЯ КАНАДЫ

г. Оттава

Unofficial translation

No. 1905

The Embassy of the Russian Federation presents its compliments to the Department of Foreign Affairs, Trade and Development of Canada and has the honour to inform about a decision taken by the President of the World Chess Federation (FIDE) Mr. Kirsan N. Ilyumzhinov to be re-elected for the next term. The elections will be held during the 89th FIDE Congress in the period of September 23 – October 7, 2018 in Batumi.

The Russian Federation requests Canada to support the candidacy of Mr. Kirsan N. Ilyumzhinov at the elections of the FIDE President. During the period of his presidency there has been a significant increase in chess popularity throughout the world.

The Embassy avails itself of this opportunity to renew to the Department the assurances of its highest consideration.

Ottawa, December 14, 2017

THE DEPARTMENT OF FOREIGN AFFAIRS, TRADE AND DEVELOPMENT OF CANADA Ottawa № <u>1905</u>

Посольство Российской Федерации свидетельствует свое уважение Министерству иностранных дел, торговли и развития Канады и имеет честь сообщить о решении президента Международной шахматной федерации (ФИДЕ) К.Н.Илюмжинова переизбираться на очередной срок. Выборы состоятся в ходе 89-го Конгресса ФИДЕ 23 сентября — 7 октября 2018 г. в г. Батуми.

Российская Федерация просит Канаду поддержать кандидатуру К.Н.Илюмжинова на выборах Президента ФИДЕ. За время его руководства Федерацией популярность шахмат существенно возросла во всем мире.

Посольство пользуется случаем, чтобы возобновить Министерству уверения в своем самом высоком уважении.

г. Оттава, «///» декабря 2017 года

МИНИСТЕРСТВУ ИНОСТРАННЫХ ДЕЛ, ТОРГОВЛИ И РАЗВИТИЯ КАНАДЫ г. Оттава

Unofficial translation

No. 1905

The Embassy of the Russian Federation presents its compliments to the Department of Foreign Affairs, Trade and Development of Canada and has the honour to inform about a decision taken by the President of the World Chess Federation (FIDE) Mr. Kirsan N. Ilyumzhinov to be re-elected for the next term. The elections will be held during the 89th FIDE Congress in the period of September 23 – October 7, 2018 in Batumi.

The Russian Federation requests Canada to support the candidacy of Mr. Kirsan N. Ilyumzhinov at the elections of the FIDE President. During the period of his presidency there has been a significant increase in chess popularity throughout the world.

The Embassy avails itself of this opportunity to renew to the Department the assurances of its highest consideration.

Ottawa, December 14, 2017